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Geachte leden, 
 
 De landelijke verkiezingen liggen achter ons. Het CDA heeft in maart 
bij de Tweede Kamerverkiezingen een mooie uitslag gemaakt. Dat geeft 
vertrouwen voor de toekomst van onze partij. Het CDA doet weer volop 
mee. Sybrand Buma zit aan tafel bij de informateur en paar mee over de 
vorming van een nieuw kabinet. Het CDA praat weer mee. Het CDA doet 
weer mee. Dat is mooi.  
 Maar wij moeten het in Doetinchem, Gaanderen, Wehl en Nieuw 
Wehl waar maken. Het ‘grote’ CDA uit Den Haag doet zijn ding. Wij de onze! 
 Er is respect en waardering voor de wijze waarop onze fractie en 
onze wethouders in de raad en college hun werk doen. Dat is mooi, maar 
ook belangrijk. Het gaat om de leefbaarheid van onze gemeente, om de 
mensen die er wonen en werken. Daar zetten wij ons voor in. 
 Volgend voorjaar zijn er gemeenteraadsverkiezingen. Laten we ons 
best doen om het CDA-geluid te laten horen door het CDA-beleid uit te 
dragen. Ook via deze nieuwsbrief. Die is er voor u, CDA-leden en 
geïnteresseerden. Maar ook van u. Mét elkaar staan we voor ons CDA! 
  
Het bestuur 
 

   INGRID LAMBREGTS: ‘’BEWONERS ZIEN  
   STEEDS MEER RESULTAAT VAN ONS WERK’’ 

Door Benno Stevering  
 CDA-er Ingrid Lambregts is sinds drie 
jaar wethouder in Doetinchem. Als 
aandachtsgebied  heeft ze ruimtelijke ordening 
en maakt ze zich sterk voor het buitengebied 
waarbij de internetbehoefte verder inhoud 
krijgt.  Ze is al vijftien jaar politiek actief. 
Enthousiast vertelt Ingrid over haar politieke 
ervaringen en haar missie voor Doetinchem. 

      Ingrid is in 1963 in het gezin Van 
Nobelen geboren en heeft haar roots in de 
Bollenstreek.  Met een drie jaar oudere broer is 

ze de jongste telg. Ingrid was twee jaar oud toen het gezin in Vinkenveen 
terecht kwam. Na de herindeling werd de gemeente omgedoopt tot ‘de 
Ronde Venen’.  
 Ingrid studeerde bedrijfskunde op Nijenrode in Breukelen. In de jaren 
tachtig was de arbeidsmarkt turbulent en Nederland kende veel 
werkloosheid. Ze maakte de introductie van de eerste pc mee. Ingrid startte 
haar carrière als trainee bij NCR in de automatiseringswereld, werd pr 
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manager en werkte zich op in 
het management.  
       Op 29 jarige leeftijd 
huwde Ingrid Lambregts met 
David Lambregts en kreeg twee 
dochters. Jarenlang was ze 
actief in het bestuur van de 
locale Rabobank. In 2002 kwam 
Ingrid vervolgens op de lijst van 
het CDA, werd fractievoorzitter 
en wethouder in ‘de Ronde 
Venen’’. Vervolgens nam ze  drie jaar 
geleden de portefeuille over van de 
inmiddels elf jaar actieve wethouder Peter 
Drenth in Doetinchem en vele projecten in 
gang zette. Tegenwoordig overlappen de 
projecten elkaars portefeuille soms en 
werken ze prima samen.  
 ‘’Het vak van wethouder bevalt me 
erg goed, je hebt veel 
samenspraak en staat 
midden in de samenleving 
met de medebewoners in je 
gemeente. Daarnaast kun je 
voor hen invloed uitoefenen 
in de gemeenteraad en daar 
hou ik van. Mijn kracht is 
dat ik goed ben in 
netwerken. Hier in de 
gemeente Doetinchem is de 
gemeenschapszin groot. Het 
is plezierig om hier correct 
politiek te kunnen 
bedrijven. Ik noem het wel 
eens geciviliseerd 
oorlogsvoeren! De mensen overbruggen 
hier politieke verschillen op de inhoud. 
Voorstellen en vragen vanuit en richting 
gemeenteraad worden dan ook met een 
grote saamhorigheid bekeken. Als CDA-ers 
onderscheiden we ons met een juiste 
basishouding door goed te luisteren welke 
aspecten belangrijk zijn voor de andere 
partijen of waarmee ze moeite 
hebben, waarna we onze plannen 
kunnen aanvullen! Verder 
hebben we een oprechte 
interesse in de bewoners en 
bieden we hulp daar waar het 
anders kan of moet.’’  
       Ingrid Lambregts geeft 
aan dat iedere raadsperiode een 
eigen uitdaging heeft. Zo is het 
belangrijk goed vooruit te kijken 

naar de bevolking statistieken. 
Rekening houdende met de 
vergrijzing is 98% van de 
woningen in Doetinchem al 
gebouwd. Leegstand kan op de 
loer liggen en mag niet ten 
koste gaan van de leefbaarheid. 
Doetinchem is een centrum 
gemeente, houdt  rekening met 
de omliggende gemeenten en 
draagt uit een gastvrije 

binnenstad te zijn.   
 ‘’Onze gemeente kent hiervoor 
kleine en grote projecten. Het 
woningbouwproject Iseldoks 2 zal verder 
gestalte krijgen. Een second opinion zorgde 
ervoor dat  dit project werd doorgezet en 
zal de Oude Ijssel met de binnenstad 
betrekken. Ook de realisatie van een 

prachtige flaneerboulevard 
draagt hieraan bij. De 
ontwikkeling vanaf het 
spoor tot het tijdelijke 
verkooppunt van ijssalon 
Friul zal in vijf delen 
gebeuren. Het restaurant 
aan de IJssel zal als proef 
tijdelijk voor twee jaar open 
blijven. De eerste fase van 
Iseldoks bij de Action en 
Dekamarkt is onlangs 
opgeleverd. De vroegere 
stadspoorten zullen bij het 
C&A pand in de vorm van 
vergroening aan de gevels 

weer herleven. De voorziening van een 
fietsverbinding onder de Europaweg zal dit 
jaar nog worden gerealiseerd.   
 Een ander project, natuurspeelpark 
Doetebol, waarvoor enthousiaste bewoners 
zelf hun steentje bijdragen is bijzonder 
succesvol.  De leegstand bij de Veentjes zal 
vervangen worden door vergroting van het 

woongebied. Bewoners in 
Nieuw-Wehl zijn erg blij met het 
groengebied ‘de Tuut’. In Wehl 
hebben we de dorpsraad Wehl en 
de ondernemingsverenigng hulp 
aangeboden door Walter 
Leemreize in te zetten die de 
leegstand in kaart brengt en 
samen met inwoners en 
ondernemers kijkt naar een 
betere dorpskern. En ook met 
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een prachtig groenplan zal 
men in Gaanderen 
veranderingen gaan zien.’’  
 Richting 
gemeenteraads-verkiezingen 
2018  gaat het bestuur CDA, 
de fractie en de wethouders 
richting verkiezingswinst. 
Ingrid Lambregts  
geeft aan dat kwaliteit, 
ervaring en een goede drive 
hiervoor essentieel is. Er zal in de 
commissie hiervoor gekeken worden naar 
geschikte fractiekandidaten. ‘’Broer Adema 
heeft al een planning opgemaakt voor het 
eerste conceptverkiezings-programma. Wij 

hebben er zin in en zullen 
ons in de samenleving ook de 
komende periode 
nadrukkelijk laten zien!  Het 
CDA is actief, creatief en laat 
zien dat ze staat voor hun 
doel om de leefbaarheid te 
verbeteren. Wij dragen het 
boeken van successen uit in 
de gemeente Doetinchem. 

Hierdoor willen bewoners graag 
met ons samenwerken. Ze zien 

met eigen ogen resultaten waaraan ze zelf 
hebben meegedacht. ’’ 

 

 BENNIE ERNST:  
 SAMENWERKING A18 BEDRIJVENTERREIN WEST 
 ACHTERHOEK NOODZAKELIJK VOOR CDA 
DOETINCHEM/WEHL –  
Bennie Ernst uitte tijdens de 
raadsvergadering van 16 
februari 2017 namens het 
CDA zijn zorgen over het 
voorstel van Stuurgroep 
West Achterhoek  tot 
bijstelling van de 
grondexploitatie A18 
Bedrijvenpark alsmede het 
voorlopig niet over te gaan 
tot het afwaarderen van de 
gronden op de 2e fase van het A18 
Bedrijvenpark. De zorgen zijn nog steeds 
actueel en de gemeenteraad Doetinchem 
staat voor een moeilijke beslissing die niet 
jaren vooruit geschoven kan worden. 
Mogelijk heeft ook de ontwikkeling van 
DocksNLD-2 in de gemeente Montferland 
consequenties hiervoor. Bij realisatie 
hiervan zal namelijk grond van andere 
terreinen afgeboekt worden. Er is 
op het A18 bedrijvenpark  
vooralsnog genoeg grond voor 
bedrijven om zich te vestigen. Dit 
zal veel werk opleveren voor 
mensen in de Achterhoek. Een 
goede en doordachte 
samenwerking tussen de 
gemeenten is daarom een must 

en kan de zorgen van het CDA 
Doetinchem wegnemen!  
‘’Vanaf 2010 is slechts 
ongeveer 10% van de 
aangekochte grond van het 
A18 bedrijventerrein West 
Achterhoek verkocht en 
jaarlijks moet Doetinchem 
hiervoor tonnen aan rente 
betalen. Dit drukt voor het 
CDA te zwaar op de 
grondexploitatie en heeft 

nadrukkelijk ook gevolgen voor de andere 
gemeenten die dan ook fors moeten 
bezuinigen. Het verlies van de 
grondexploitatie zal bij instemming van het 
voorstel oplopen naar 17,7 miljoen. Ter 
compensatie van dit miljoenenverlies zal de 
geraamde winst van 8 miljoen van 
DocksNLD en een voordeel door 
projectfinanciering wel alvast in dit voorstel 

zijn opgenomen. Uiteindelijk zal 
Doetinchem dus al acht miljoen 
uit de winst van bedrijventerrein 
DocksNLD moeten kunnen 
gebruiken om het verlies van het 
A18 Bedrijvenpark te 
compenseren. Door deze 
bijstelling zal de grondprijs, de 
fasering en de rekenrente 
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worden aangepast. Instemming door de 
gemeenteraad zal dus een sterk financieel 
nadelig effect hebben op het persoonlijk 
huishoudboekje van de gemeente 
Doetinchem. En dat moet voor het CDA op 
orde zijn. De door dit voorstel te nemen 
maatregelen van bezuinigingen die dan 
volgen, zijn te rigoreus. Omdat wij al vele 
miljoenen op andere gronden hebben 
moeten afboeken is desnoods afwaardering 
van het noordelijk deel nog een optie om 

niet nog meer kosten te maken. Maar 
aangezien alle raden het belang van het 
‘samen uit, is samen thuis’ beginsel 
onderschrijven, wachten wij daarom als 
CDA eerst op de vaststelling van het 
Regionaal Programma Bedrijventerreinen 
(RPB) en op de regionale afspraken.’’ 
Afspraak is nu dat de gemeenteraad de 
voorjaarsnota afwacht om deze financieel 
risico-management nota A18 te actualiseren 
voor uiteindelijk te kunnen instemmen. 

 

 De algemene ledenvergadering vindt plaats op 30 mei. Aanvang 
20.00 uur. De plaats van samenkomst wordt nog bekend gemaakt 

 Kopy inleveren voor 15 mei! 
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Samen zijn we een sterk team 


